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Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się do Pana w sprawie wybiegu dla psów przy ul. Jagiełły. Miejsce to, które 
powstało stosunkowo niedawno zyskało dużą popularność wśród mieszkańców. Niestety 
zlokalizowana w nim altana często służy także imprezom (również nocnym), w trakcie których 
zakłócany jest porządek oraz zostaje po nich dużo śmieci. Mieszkańcy zwrócili się do mnie z 
apelem o zamontowanie tam kamery monitoringu, która mogłaby objąć także znajdujący się 
tuż obok popularny skate park. 

 
Zwracam się z prośbą o informację czy rozważane było zamontowanie w ww. miejscu 

monitoringu, czy jest możliwość montażu oraz jaki byłby koszt takiej instalacji. 
 
Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


